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Møte nr. 2019/6  Møtedato 05.10.2019 

Møteleder Bernt Prøsch  Møtested Gulltjønnvegen 224 

Referent Kitty Myhrsveen  Neste møtedato 16.11.2019 

Referatdato 05.10.2019  Neste møtested Gulltjønnvegen 224 

Underskrift Kitty Myhrsveen    

 

 
KODE NAVN Telefon E-POST DEL-

TATT 

DISTRI-

BUERT 

TIL 

INNKALLES 

TIL NESTE 

MØTE 

JM Jostein Mjønerud 97 66 42 45 jmjnerud@yahoo.no  X X X 

AG Asgeir Haugstad 90 98 44 72 asgeir.haugstad@venabygd.net  X X X 

BP Bernt Prøsch 90 12 37 80 bproes@online.no  X X X 

OE Ole Engebretsen 90 50 91 00 ole@elektron.no Tlf X X 

KM Kitty Myhrsveen 90 01 40 60 kitty@hafjellkvitfjell.no X X X 

KG Knut Grande 90 21 33 42  knut@grande-pba.no frafall X X 

TS Tor Skraastad 91 30 83 13 tor@birkebeiner.no frafall X X 

 

 
Saknr Tekst Ansvar / frist 

6.1 Godkjenning av referat fra møte 4 & 5 

Godkjent 

 

Alle 

6.2 Økonomi 

Når de to siste fakturaer fra sommervedlikeholdet er mottatt og betalt, og 

tilskuddet fra Ringebu Kommune på kr 80 000,- kommer inn, vil det være 

disponibelt kr 145 000,- på VTSA konto.  

 

BP 

 

6.3 Referat-saker / hengesaker fra tidligere:  

 
 

2.4 Bernt foreslår at arbeidsgruppa for nye vedtekter presenterer disse på neste 
møte som punkt 7.1 

2.5 Alle løypekjørere har signert avtaler. 

2.10 Det er 12 bedrifter som har signert sponsoravtale på det nye løypekartet. 

Fremmøtte fra styret, samt Ole Engebretsen pr telefon, vedtok å bestille nytt 

løypekart i A3 format. Utsalgspris vedtatt å være kr 25,- pr stk. 

3.6 Totale kostnader sommervedlikehold vil komme på ca kr 140 000,- 

4.7 Flyere er noe forsinket. Kostnad for å produsere disse er budsjettert med kr 

7500,- 

Bernt vil sørge for at hjemmesiden bli oppdatert med bilder fra 

sommervedlikeholdet. Han vil også skrive ett kort sammendrag over hva som er 

utført, som blir vedlagt utsendelsen av kontigenten. 

4.8 Vi tar til etterretning den siste korrepondanse som har vært mellom VTSA og 

noen av turistbedriftene. 

4.6 Styret drøftet fremdriftsplan for ny avtale med Grunneierlaget, denne vil ikke 

bli klar før etter avholdt ordinært årsmøte i Venabygd Grunneierlag. 

 

KG 
 

BP 

BP 

 

 

BP 

TS 

 

 

BP 

 

 

 

 

6.3 

(2) 

Sak 6.3 (2) Utsettes 

 

 

 

6.4 Status tidlig løype/framdrift 

VTSA vil sende ut en brukerundersøkelse for å kartlegge ønsker og behov for våre 

skiløyper. Denne vil trolig bli lagt på VTSA sin hjemmeside, sendt ut til 

medlemmer og gjøres tilgjengelig på Facebook. Ole Engebretsen har sagt seg 
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Saknr Tekst Ansvar / frist 

villig til å se på løsninger som kan benyttes for å utvikle en brukervennlig versjon. 

Inntil vi får inn svar på denne, så utsettes prosjekt tidlig løyper 

 

OE  

 

 

6.5 Sak 6.5  utsettes. 

 

 

 

6.6 Endre kjøreplan 

Sak 6.6 utsettes 

 

 

 

6.7 Budsjett for løypekjøring 2019/2020 

Budsjett for løypekjøring 2019/2020 er foreløpig fastsatt til kr 924 000,- med 

forbehold om endelig avtale om bidrag fra reiselivsbedriftene. Prisene til 

entreprenørene er økt i takt med konsumprisindeksen de siste 3 år. Videre er det 

totale budsjettet økt med kr 75 000,- i forhold til foregående sesong. 

 

 

BP 

6.8 Når sender vi ut kontingent krav. 

Kontingent krav blir sendt ut 20. oktober, med forfall 15. november 2019. 

 

 

 

 

 

   

   

   

   

   

   

   

 


